
 

  

 
Referat etter styremøte 21.03.22 kl. 20.30 på teams. 

 
Til stedet:  Svein Brattås, Tor Klokseth, Haakon F. Borgen, Anders Nyhuus, Nils Bjerke, Jan Tore 

Fuglerud, Guro Kolbjørnsrud og Bjørn Erik Nes. 
 
Saksliste: 
 
01.22 Konstituering av nytt styret 

- Konstituering ble gjennomført uten kommentarer.  
 
02.22 Velge RS- representanter til RS 2022, delegater 

- Haakon F. Borgen 
- Svein Brattås 
- Nils Bjerke 
- Tor Klokseth 
- Vara: Bjørn Erik Nes 

I etterkant av møte kom det frem at vi kan stille med 7 delegater på RS. 
De som reiser blir da: 

- Haakon F. Borgen 
- Svein Brattås 
- Nils Bjerke 
- Tor Klokseth 
- Bjørn Erik Nes 
- Jan Tore Fuglerud 
- Guro S. Kolbjørnsrud deltar ikke, men Haakon F. Borgen får med seg fullmakt fra henne. 

 
03.22 Planlegge RS 2022 

- Delegatene organiserer samkjøring/ tog når det nærmer seg 
 
04.22 Drøfte bandhund-utvalg/ deling av jaktprøveutvalget 

- Styret vedtar og dele jaktprøveutvalget i et løshundutvalg og et bandhundutvalg.  
- Svein blir sittende som leder i løshundutvalget og Nils går inn som leder i 

bandhundutvalget.  
 
05.22 Diverse innkjøp til bruk på utstilling 

- Nils ønsker å kjøpe inn 2 stk gatebukker som kan brukes som veivisere under utstilling – 
vedtatt av styret. 

 
06.22 Ønske om blodspor-trening 

- På ringtrening kom det spørsmål om vi gjennomførte blodspor-treninger.  
Ikke med avsluttende prøve til slutt, kun trening i regi av klubben. 

- Ikke noe vi har gjort tidligere, kun blitt gjort i privat regi. 
- Styret vedtar at det ikke skal gjennomføres noen organiserte treninger fra vår side, men 

at klubben gjennom bandhundutvalget skal arrangere flere blodsporkurs rundt om i 
området vårt. Da får deltakerne kunnskap de kan bruke videre i egen trening, samt lære 
videre til andre. Nils tar kontakt med Finn Ole.  

- Nils foreslår også at vi burde arrangere en samlet blodsporprøve. Nils tar tak i dette 
sammen med Finn Ole.  



 

 
07.22 Eventuelt   

- Status hjemmeside: Anders har fått tilbakemelding fra Lykke media og gir de den 
informasjonen de trenger. Siden burde snart være oppe å gå.  

- Tracker fra NEKF: Ikke fått den enda. Når vi får den så skal denne deles ut på 
Hokksundutstillingen – trekkes på katalognummer.  

- Utstilling Hokksund – Nils informerer om at de er godt i rute. 
- Svein informerte om arbeidet som er gjort så langt. Lampeland blir base. Jobbes nå med 

brosjyre som skal brukes mot sponsorer.  


